

# **Akhir Zaman Di Bumi**

**Steve Flatt**



Institut Pengetahuan Alkitab Antarabangsa

#### Kenyataan Presiden

Kami mengesyorkan agar anda mempelajari Bible anda untuk menentukan ketepatan apa yang dinyatakan dalam pelajaran ini atau daripada mana-mana sumber lain. "Komentari" yang dibentangkan dalam pelajaran International Institute of Biblical Knowledge (IBKI) adalah pendapat pengarang atau penyusun. Pendapat sering mendapat laluan mereka ke dalam pelajaran audio, video, dan cetakan, serta ulasan Alkitab; dan, dalam ajaran pendakwah, pendeta, pendeta, imam atau rabbi.

Anda harus sentiasa mengesahkan semua komen, pendapat dan ajaran ini kerana adalah tanggungjawab ANDA untuk mencari, mengetahui dan melakukan kehendak Tuhan. Untuk menyemak kebenaran mana-mana pengajaran, baca terjemahan Bible yang berbeza, dan rujuk kamus dan leksikon Bible untuk mempelajari makna perkataan atau frasa yang tidak dikenali. Berhati-hati dengan sebarang definisi kamus, kerana kamus memberikan makna perkataan dan frasa daripada bahasa asal kepada penggunaan semasa. Makna perkataan dan frasa juga berubah mengikut peredaran masa. Juga, beberapa perkataan Yunani boleh diterjemahkan kepada satu perkataan, yang boleh memutarbelitkan makna asal. Izinkan Tuhan berbicara kepada anda dari Firman Kudus-Nya seperti yang tertulis dalam Alkitab.

IBKI memberikan kebenaran untuk memuat turun dan mengeluarkan semula bagi tujuan bukan komersial pelajaran secara keseluruhannya tanpa perubahan atau bayaran.

Randolph Dunn, Presiden

Hubungi kami: [vinay\\_coc@rediffmail.com](mailto:vinay_coc@rediffmail.com)

Laman web: [www.thebibleway.net/IBKIMalay.html](http://www.thebibleway.net/IBKIMalay.html)

### **Bilakah Masa Akan Berakhir?**

Kita semua mahu tahu bila. Adakah ia akan menjadi hari ini? Adakah ia akan menjadi esok? Adakah ia akan menjadi 100 tahun? 1000 tahun? Bilakah Yesus akan kembali dan bilakah masa--seperti yang kita ketahui--berakhir?

Terdapat banyak teori. Anda boleh kembali dalam sejarah dan melihat di mana terdapat percubaan sia-sia untuk cuba meramalkan akhir zaman. Sebagai contoh, jika anda melihat kembali kepada William Miller, seorang tokoh yang dikaitkan dengan pengasas agama Adventist Hari Ketujuh, dia meramalkan tarikh kedatangan Kristus yang Kedua sebagai suatu tempat antara 21 Mac 1843 dan 21 Mac 1844. Dia menyediakan semua kemnya untuk kedatangan Kedua dan akhir zaman dan tiada apa yang berlaku. Dia menganggap dia telah salah mengira tarikh itu jadi dia mengira semula. Kali ini ia akan menjadi 22 Oktober 1844, tetapi sekali lagi tiada apa yang berlaku. Saya tidak perlu memberitahu anda selebihnya, bukan?

Dalam usaha untuk memajukan gerakannya, Charles Russell, pengasas Saksi-Saksi Yehuwa, mengemukakan tanggapan bahawa Yesus akan kembali pada tahun 1874. Tetapi sekali lagi, penantian itu sia-sia.

Pada tahun 1980-an seorang pengarang membawa masuk wang yang banyak kerana berpotensi memproyeksikan tarikh pengangkatan. Kemudian apabila dia terlepas tarikh itu, dia meletakkannya jauh sedikit di hadapan. Semua itu telah datang dan pergi juga Izinkan saya membuat beberapa kenyataan tentang ramalan

tersebut--baru-baru ini atau lama dahulu. Semua ramalan itu berpunca daripada segelintir ayat, beberapa daripadanya terdapat dalam separuh pertama Matius 24, yang tidak dibicarakan oleh Yesus tentang akhir zaman tetapi pemusnahan Baitulmaqdis. Ada yang datang dari kesusasteraan apokaliptik. Itulah kesusasteraan terang yang penuh dengan imejan (sesetengahnya dalam Perjanjian Lama, beberapa dari kitab Wahyu). Kebanyakan masa, ditarik keluar daripada konteks daripada ayat-ayat yang tidak bermaksud untuk digunakan pada akhir zaman sama sekali.

Malah, jika anda mempelajari Bible dengan teliti sama sekali, anda menyedari bahawa ramalan itu adalah kebodohan semata-mata kerana "Hari Tuhan akan datang seperti pencuri pada waktu malam." (2 Petrus 3:10) Dengarkan kata-kata Yesus dari bahagian terakhir Matius 24, "Tidak seorang pun yang tahu tentang hari atau jam itu, malaikat-malaikat di syurga mahupun Anak tidak, melainkan Bapa."

Intinya adalah apabila sesiapa memberitahu dunia bahawa dia tiba-tiba mendapati masa Kedatangan Kedua Tuhan, mereka segera mendedahkan diri mereka sebagai nabi palsu. Kerana hari Tuhan akan datang seperti "pencuri di malam hari".

## **Apa yang Tidak Akan Berlaku**

Kita tidak tahu bila. Terdapat penyebaran propaganda mengenai apa yang akan berlaku apabila kiamat berlaku. Mari kita pergi ke Alkitab untuk mengetahui apa yang tidak akan berlaku apabila Yesus datang lagi.

### **1. Tidak menubuhkan Kerajaan**

Salah satu teori yang lebih popular mengenai hari-hari terakhir ialah hakikat bahawa Yesus akan datang dan menubuhkan semacam pemerintahan utopia selama 1,000 tahun, di mana pada masa itu akan ada keamanan dan kemakmuran di seluruh bumi. Menurut teori ini, yang dipanggil Teori Milenium, kuil orang Yahudi akan dibina semula, penyembahan kuil akan dipulihkan, Yesus akan memerintah dari takhta Daud selama 1,000 tahun, dan dia akan menginjili dunia dari takhta itu.

Doktrin ini berakar umbi hingga ke CL Schofield dan beberapa yang lain, tetapi secara terang-terangan, ia bukan Alkitabiah. Oh memang benar ada kerajaan dan ada juga nubuatan Bible tentang Mesias yang duduk di atas takhta Daud, tetapi Bible mengajar nubuatan ini telah pun digenapi. Mesias telah datang dan dia telahpun mendirikan kerajaannya. Sebenarnya, inilah tafsiran yang diilhamkan dari nubuat-nubuat itu. Ia ditemui dalam Kisah 2:29-33 apabila Petrus menyampaikan khutbah pertama tentang Kristus pada Hari Pentakosta.

"Saudara-saudara, saya boleh memberitahu anda dengan yakin bahawa patriark Daud telah mati dan dikuburkan dan makamnya ada di sini hingga hari ini. Tetapi dia adalah seorang nabi dan tahu bahawa Tuhan telah berjanji kepadanya dengan sumpah bahawa dia akan meletakkan salah seorang keturunannya di atas takhtanya. . . Melihat apa yang akan datang, dia berkata tentang kebangkitan Kristus, bahawa Dia tidak ditinggalkan ke dalam kubur, dan tubuhnya tidak mengalami kebusukan. Tuhan telah membangkitkan Yesus ini, dan kami semua adalah saksi dari kenyataan itu. tangan kanan Allah, Ia telah menerima Roh Kudus yang dijanjikan dari Bapa dan telah mencurahkan apa yang kamu lihat dan dengar sekarang."

Petrus berkata nubuat tentang Yesus ini digenapi apabila dia dibangkitkan. Sekarang ini dia bersemayam di atas takhtanya, dan kerajaan itu berada di bawah tanggungannya sekarang. Semua nubuat tentang pemerintahan kerajaan digenapi dalam kebangkitan dan kenaikan Yesus. Berbicara tentang Yesus, Kolose 1:13 menyatakan "Sebab Dia telah melepaskan kita dari kuasa kegelapan dan membawa kita ke dalam kerajaan Anak yang dikasihi-Nya". Hal yang sama berlaku dalam 1 Korintus 15:20-26, "Tetapi sekarang Kristus telah bangkit dari antara orang mati, dan telah menjadi yang sulung dari mereka yang telah meninggal. Kerana oleh manusia datang kematian, oleh Manusia juga kebangkitan orang mati. Kerana sama seperti dalam Adam semua orang mati, demikian juga dalam Kristus semua akan dihidupkan. Tetapi masing-masing dalam urutannya sendiri: Kristus sebagai buah sulung, kemudian mereka yang menjadi milik Kristus pada kedatangan-Nya. Kemudian

tibalah penghujungnya, apabila Ia menyerahkan Kerajaan kepada Allah Bapa, apabila Ia mengakhiri semua pemerintahan dan segala kekuasaan dan kekuasaan. Kerana Dia mesti memerintah sehingga Dia meletakkan semua musuh di bawah kaki-Nya. Musuh terakhir yang akan dibinasakan ialah maut." Ia hanya mengatakan perkara yang sama; Yesus sedang memerintah kerajaan-Nya sekarang.

## **2. Tiada Pemerintahan 1000 Tahun**

"Di manakah mereka mendapat idea tentang pemerintahan 1,000 tahun?" Itu datang dari Wahyu 20. Jika kita mula mengambil setiap imej dan simbol dan nombor dari Wahyu secara literal, kita akan menjadi orang yang paling keliru di muka bumi. Ditulis secara apokaliptik, nombor 1,000 adalah simbol. Sepuluh (sebilangan kesempurnaan) dipotong dadu, yang mewakili kesempurnaan selanjutnya. Pemerintahan selama 1,000 tahun itu melambangkan hari-hari terakhir zaman Kristian, dan kita hidup dalam masa itu sekarang. Ia adalah pemerintahan 1,000 tahun. Jadi, jangan salah faham. Tuhan tidak datang lagi untuk mendirikan sebuah kerajaan, kerajaan itu ada di sini.

## **3. Tiada Nikmat Khas untuk Yahudi**

Ini adalah spin-off kepada Teori Milenium, ia adalah idea pramilenium bahawa Kedatangan Kedua Yesus akan berlaku sebelum pemerintahan 1,000 tahun itu. Konsepnya ialah orang Yahudi akan diselamatkan dalam tempoh 1,000 tahun penginjilan itu dan mereka akan menjadi alat Kristus untuk menginjilkan seluruh umat manusia, mereka yang masih tersesat sehingga ke tahap itu. Pada masa itu, orang Yahudi kononnya akan datang dari seluruh bumi ke tanah air merekaPalestinapabila Kristus akan memberikan nikmat istimewa kepada mereka. Kristus kemudiannya akan mula memerintah atas semua manusia. Jika terdapat satu perkara yang dinyatakan dengan jelas oleh Alkitab dalam Perjanjian Baru, ia adalah bahawa masa mana-mana bangsa atau kaum orang menerima perkenan istimewa daripada Tuhan telah lama berlalu. Ia tidak akan pernah dihidupkan semula, dan bukan untuk dibangkitkan.

Apabila Petrus diarahkan oleh Tuhan dalam Kisah 10 untuk pergi kepada Kornelius dan membuka pintu-pintu kerajaan kepada orang bukan Yahudi, Petrus melakukan seperti yang diperintahkan (dengan sedikit memujuk). Tetapi inilah kesimpulan yang dia capai dalam Kisah 10:34-35: Kemudian Petrus mula berkata, "Sekarang aku sedar betapa benarnya bahawa Tuhan tidak memihak, tetapi menerima orang dari setiap bangsa yang takut akan Dia dan melakukan apa yang benar. "

Jika terdapat sebarang persoalan tentang Tuhan datang untuk memberikan keutamaan istimewa kepada orang Yahudi, atau sesiapa sahaja, Paulus menjawab bahawa "Tidak ada orang Yahudi atau orang Yunani, tidak ada hamba atau orang merdeka, lelaki atau perempuan, kerana kamu semua adalah satu di dalam Kristus Yesus. kepunyaan Kristus, maka kamu adalah keturunan Abraham dan ahli waris menurut janji itu." (Galatia 3:28-29) Masa telah lama berlalu apabila Tuhan akan memberikan pilih kasih yang istimewa kepada suatu kaum.

## **4. Tiada Pengangkatan**

Hampir semua orang pernah mendengar "teori keghairahan", bahawa suatu hari nanti, akan ada pemindahan -- yang benar-benar akan menjadi lebih seperti pengewapan -- semua orang Kristian di bumi. Tiba-tiba, mereka akan hilang begitu sahaja. Kemudian selepas pengangkatan itu, kononnya, akan datang tempoh kesusahan tujuh tahun, kemudian 1,000 tahun pemerintahan, dan kemudian anda tahu selebihnya daripada apa yang baru kita bincangkan.

"Dari mana datangnya idea itu?" Konsep itu kembali ke James Brooks pada bahagian akhir abad ke-19. Ia datang dari dua petikan besar: 1 Tesalonika 4:16-18 dan 1 Korintus 15:51-55. Dalam kedua-dua petikan itu, Paulus bercakap tentang orang mati dibangkitkan kemudian makhluk hidup ditangkap di udara, diberikan tubuh baru yang tidak boleh rosak untuk hidup bersama selama-lamanya. Dalam petikan itu tidak ada petunjuk bahawa kehidupan di bumi akan berjalan seperti biasa; bahawa semua orang yang tidak diselamatkan akan terus melakukan perkara mereka. Sebaliknya, Filipi 2:10-11 berkata, "Setiap lutut akan bertekuk, setiap lidah akan mengaku." Matius 25:34-46 memberitahu kita bahawa apabila Yesus menampakkan diri lagi, itu akan diikuti dengan serta-merta oleh pemandangan penghakiman yang hebat, bukan kehilangan orang-orang kudus yang

meriah.

## **Apa yang akan berlaku**

Biarlah Firman Tuhan memberitahu kita dalam petikan yang berkaitan dengan Kedatangan Kedua Yesus apa yang akan berlaku pada akhir zaman.

### **1. Tuhan akan muncul** [perkara yang menakjubkan]

“Sebab Tuhan sendiri akan turun dari sorga dengan suara yang nyaring, dan dengan suara penghulu malaikat dan dengan sangkakala Tuhan yang berbunyi...” (2 Tesalonika 4:16a) Setiap manusia yang hidup di atas muka bumi, bila-bila masa hari itu, akan mendengar sangkakala itu dan perhatian kita akan tiba-tiba ditangkap dengan seketika.

### **2. Orang mati akan dibangkitkan**

"Orang mati dalam Kristus akan dibangkitkan dahulu." (2 Tesalonika 4:16b) Itu dikuatkan dalam 1 Korintus 15:52 "sekelip mata, dalam sekelip mata, pada sangkakala yang terakhir. Kerana sangkakala berbunyi, orang mati akan dibangkitkan dalam keadaan tidak binasa." Apabila Yesus datang semula, kubur-kubur akan dikosongkan, semua yang kita kenali.

### **3. Kehidupan akan berubah**

"Dengar, Aku memberitahu kamu satu misteri: Kita tidak semua akan tidur (iaitu mati), tetapi kita semua akan diubah - dalam sekelip mata, dalam sekelip mata, pada sangkakala terakhir. Kerana sangkakala akan berbunyi, orang mati akan dibangkitkan yang tidak dapat binasa, dan kita akan diubah. Sebab yang dapat binasa harus mengenakan yang tidak dapat binasa, dan yang dapat mati harus mengenakan yang tidak dapat mati." (1 Korintus 15:51)

Tiga perkara pertama ini semuanya akan berlaku secara praktikal serentak:

- a) sangkakala akan berbunyi
- b) Suara malaikat agung
- c) Orang mati akan keluar dari kubur, dan orang yang hidup pada masa itu akan tersangkut di udara bersama mereka. Oleh itu, seluruh umat manusia, dari permulaan zaman, akan diangkat ke udara bersama Kristus sendiri. Ia akan menjadi sesuatu, bukan?

### **4. Pemisahan yang Hebat—PENGHAKIMAN**

"Apabila Anak Manusia datang dalam kemuliaan-Nya, dan semua malaikat bersama-sama dengan Dia, Dia akan bersemayam di atas takhta-Nya dalam kemuliaan surgawi. Semua bangsa akan berkumpul di hadapan-Nya, dan Dia akan memisahkan bangsa itu seorang dari yang lain seperti gembala memisahkan domba dari kambing. Dia akan meletakkan domba di sebelah kanannya dan kambing di sebelah kirinya." (Matius 25:31)

### **5. Pusaka bagi orang-orang yang Soleh**

“Lalu Raja itu akan berkata kepada mereka yang di sebelah kanan-Nya: Mari, kamu yang diberkati oleh Bapa-Ku, terimalah Kerajaan yang telah disediakan bagimu sejak dunia dijadikan.” (Matius 25:34)

### **6. Hukuman yang Dilafazkan ke atas Orang Yang Ingkar**

“Lalu Ia akan berkata kepada mereka yang di sebelah kiri-Nya: Enyahlah dari hadapan-Ku, hai kamu yang terkutuk, ke dalam api yang kekal yang telah disediakan untuk Iblis dan malaikat-malaikatnya.” (Matius 25:41)

Yohanes menulis (setelah melihat wahyu itu), “Dan aku melihat orang mati, besar dan kecil, berdiri di hadapan takhta itu, dan buku-buku dibuka. Satu lagi kitab dibuka, iaitu Kitab Kehidupan. Orang-orang mati dihakimi menurut apa yang telah mereka perbuat, seperti yang tercatat dalam kitab-kitab.” (Wahyu 20:12)

### **7. Kemusnahan bumi**

"Hari Tuhan akan datang seperti pencuri. Langit akan lenyap dengan bunyi gemuruh, unsur-unsur akan

dihancurkan oleh api, dan bumi dan segala isinya akan menjadi terbuka." (2 Petrus 3:10)

[<sup>1</sup>Hampan langit berkubah (2) Langit udara atau atmosfera, sebagai "burung di syurga" atau "awan di langit (3) Langit sisi, kawasan "matahari", "bulan," dan "bintang]

Bumi ini tidak akan berterusan selama 1,000 tahun lagi selepas Yesus kembali. Yesus tidak datang untuk mendirikan kerajaan. Dia akan menyerahkan kerajaan yang sudah menjadi miliknya kepada Bapa selepas penghakiman. Kita yang merupakan sebahagian daripada kerajaan itu hidup selama-lamanya bersama Bapa untuk selama-lamanya.

## Kesimpulan

Saya sedar bahawa apabila seseorang bercakap tentang akhir zaman dan Kedatangan Kedua Yesus, ia adalah perkara yang menakutkan bagi ramai orang. Ia tidak dimaksudkan untuk mereka yang berada dalam Kristus. Kami telah membaca daripadanya dua atau tiga kali dalam pelajaran. Tetapi dalam 2 Tesalonika 4:18 "...menasihati satu sama lain dengan perkataan ini." Oh, jika anda berada di dalam Kristus, ia akan menjadi hari terbesar yang pernah berlaku. Ia akan menjadi hari yang paling indah yang pernah anda lihat, dan bunyi teriakan dan sangkakala akan menjadi perkara paling indah yang pernah didengari telinga anda jika anda seorang Kristian. Itulah yang akan berlaku pada akhir zaman. Soalannya ialah "Adakah anda bersedia?"

Pelajaran # 1015

Soalan

1. Bible dengan jelas menyatakan bila masa di bumi akan berakhir.  
Betul salah \_\_\_\_
2. Akhir zaman di bumi boleh dikira.  
Betul salah \_\_\_\_
3. Pada kedatangan ke-2, Kristus akan mendirikan kerajaan-Nya selama 1000 tahun pemerintahan diikuti dengan pengangkatan.  
Betul salah \_\_\_\_
4. Pada kedatangan ke-2, Kristus akan muncul, sangkakala akan dibunyikan, yang mati akan dibangkitkan dan yang hidup akan diangkat ke udara.  
Betul salah \_\_\_\_
5. Adakah anda bersedia untuk kedatangan Kristus dan Penghakiman Tuhan?  
Ya tidak \_\_\_\_

